
Referat fra bestyrelsesmøde i AF Stævnen d. 28. august 2018 

1. Opfølgning på emner fra sidste møde 

a. Utætte nedløb på vestvendte altaner: Allan følger op. Haugegruppen er udeblevet fra 

2 aftaler i træk. b. Skraldesug: Vi afventer stadig pris på serviceaftale. Flemming 

er tovholder. 

2. Nyt fra altaninddækningsudvalget 

Ejerforeningens bestyrelse vil ikke tage stilling til altaninddækninger, før der foreligger et prospekt med 

visualisering af glasinddækning på alle altaner. AF Stævnens bestyrelse accepterede, at Stævnen betaler 

ca. 10.000 kr. for det ønskede materiale. 

3. Hjertestarter til Stævnen 

Stævnen har modtaget en hjertestarter, der vil blive monteret udvendig ved indgangspartiet. 

Ejerforeningen betaler for el-montering og vedligeholdelse m.m. Jesper rekvirerer el-installatør. 

4. Generalforsamling 2019 

Ejerforeningen har valgt, at generalforsamlingen 2019 afholdes d. 24. april. Derfor planlægges AF 

Stævnens generalforsamling afholdt d. 2. april 2019. Lars kontakter LEA for en bekræftelse. 

5. Persondataforordning GDPR 

Bestyrelsen drøftede kravene i Persondataforordningen og bestyrelsens ansvar i forbindelse hermed. 

Beboerlisten på hjemmesiden er slettet som følge af de nye regler. 

6. Resultatopgørelse 31. juli 2018 

Bestyrelsen gennemgik kort regnskabet for juli måned, der ikke gav anledning til bemærkninger. 

7. Eventuelt 

Det blev aftalt, at bestyrelsen gennemgår ejendommen og vedligeholdelsesplanen under næste møde. 

Der har i sommerperioden været lidt problemer med dørautomatikken ved indgangspartiet. Mindst én 

gang skyldtes fejlen, at der var ændret indstillinger på selve automatikken. En tekniker har nu markeret de 

rette indstillinger med små sorte mærker på automatikken over døren. 

Næste møde afholdes 31. oktober kl. 18,30 hos Flemming. 

Referent: Allan Hansen 


